
در آغاز این نشســت مهدی محمدنبی دبیرکل 
فدراســیون فوتبال عنوان کرد: فدراســیون فوتبال 
جمهوری اسلامی ایران در سال جاری و پس از اعلام 
کنفدراسیون فوتبال آسیا، فدراسیون فوتبال کشورمان 
مدارک و مســتندات مربوط را در موعد مقرر به این 
نهاد ارائه کرد. فدراسیون فوتبال در بحث چشم انداز 
روند مربوط به درخواســت میزبان رقابت های جام 
ملت های آســیا ۲۰۲۷ را به کنفدراسیون فوتبال آسیا 

ارائه کرد.
وی ادامه داد: در این مســیر، فدراسیون فوتبال در 
هفته نخست شهریور و پس از برگزاری نشست های 
متعدد و همچنین نخستین جلسه ستاد مربوطه به پیشنهاد 
میزبانی جام ملت های آســیا در سال ۲۰۲۷ بخش اول 
مدارک و مســتندات مورد درخواســت کنفدراسیون 
فوتبال آسیا را در موعد قانونی به مقر این کنفدراسیون 

ارسال کرده بود.
نبی یادآور شــد: هچنین مدارک مربوطه مشتمل 
بر ویژگی های ســخت افزاری و نرم افزاری کشور در 
حوزه های گوناگون و در۱۰ بخش از سوی فدراسیون 
فوتبال به کنفدراسیون ارسال شد. در این ارتباط همچنین 
در آبان و آذرماه سال جاری فرم تعهدنامه به همراه لیست 
نیازمندی های میزبان نیز پس از تایید مقامات کشوری 
و ســازمان های ذیربط و در موعد زمانی تعیین شــده 
توسط فدراســیون فوتبال جمهوری اسلامی ایران به 
ای اف سی ارسال شده بود. ضمن اینکه کتابچه میزبانی 
جام ملت های آســیا هم در حاشیه فینال لیگ قهرمانان 
آســیا توسط وزیر ورزش و جوانان، سرپرست محترم 
فدراسیون فوتبال و سفیر محترم جمهوری اسلامی ایران 

در قطر به رییس کنفدراسیون فوتبال آسیا اهدا شد.

وی ادامه داد: وظیفه دارم از حمایت های صورت 
گرفتــه از ســوی دولــت، وزارت ورزش و جوانان، 
استانداری های، شهرداری ها، شرکت تجهیز و توسعه 
اماکن ورزشی، هیات های فوتبال و باشگاه ها و... نهایت 
ســپاس را داشته باشــم و بی شک این همراهی باعث 
انگیزه بیشتر همکاران در فدراسیون فوتبال برای تحقق 
ایــن هدف مهم خواهد بود. طبیعی اســت که باید در 

یکسری از فاکتورها تقویت شویم. 
نبی تاکید کرد: چارچوب این هدف هم مشخصا 
به هــم افزایی، تعامل،حمایت، هماهنگی و همکاری 
در بخش های مختلف کشــور بازمی گــردد. یکی از 
فاکتورهای برنده ما در این موضوع جمعیتی است که 
می توانیم در استادیوم ها نسبت به سایر کشورها داشته 
باشیم. بر این اساس،مقرر است که بازرسان کنفدراسیون 
فوتبال آسیا ظرف سه ماه آینده)از ژانویه تا مارس ۲۰۲۱( 
به کشورمان سفر کنند تا از نزدیک به بررسی امکانات 
و زیرساخت های کشورمان بپردازند. فراموش نکنیم 
وقتی لیگ ما حرفه ای شد، استادیوم ها هم به روز شدند 
باید  همه تا آخرین لحظه تلاش مستمری داشته باشیم.

دبیرکل فدراسیون فوتبال در ادامه موارد تشریحی 
ارســالی برای کنفدراســیون فوتبال آســیا در جهت 
مزیت های کشــورمان برای میزبانــی رقابه های جام 

ملت های آسیا ۲۰۲۷ را تشریح کرد.
در ادامه این نشست، شهرداران حاضر در جلسه به 

بیان دیدگاههای خود پرداختند.
نقل قول های شهرداران در نشست:

ایرج شهین باهر،شهردار تبریز:

شــهرداری تبریــز در کنار ســایر شــهرداران 
کلانشهرهای کشور همراه و همگام با این هدف بزرگ 
است و امیدواریم بتوانیم این افتخار ملی را نصیب فوتبال 

کشورمان کنیم.
کلایی،شهردار مشهد:

به فدراســیون فوتبال بابت تلاش های صورت 
گرفته بابت کسب میزبانی جام ملت های آسیا خسته 
نباشید و خدا قوت می گویم.ما هم در کنار سایر دوستان 
همه تلاش مان را جهت به روزرسانی و تقویت اماکن 

ورزشی مرتبط خواهیم کرد.
طیبی،مدیرعامل شرکت عمران آب 

و خدمات کیش
تلاش ما بر تقویت امکانات و زیر ســاخت های 
ورزشــی در جزیره اســتوار خواهد بود.ضمن اینکه 
موضوع مربوط به هتل های جزیره خوشبختانه شرایط 

مطلوبی دارد.
امیر حسینی،مدیرعامل سازمان ورزش 

شهرداری تهران:
کســب میزبانی جام ملت های آسیا ۲۰۲۷ یک 
هدف ملی است.شهرداری تهران تمام قد و با همه وجود 

برای کمک به تحقق این هدف تلاش خواهد کرد.
علی اصغر کمالی زاده،شهردار کرج:

بسیار خرسندیم که تلاش خوبی را از فدراسیون 
فوتبال در بحث اخذ میزبانی شاهد هستیم.به طور حتم 
با برگزاری نشســت های اینچنینی و بسیج امکانات 
می توانیم شانس خوبی برای گرفتن این میزبانی داشته 

باشیم.
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  اقتصاد کیش - در ادامه نشســت های 
هماهنگی در مســیر میزبانی رقابت های جام 
ملت های آسیا ۲۰۲۷، جلسه هماهنگی با حضور 
دبیرکل فدراسیون، روسای هیات های فوتبال 
استان آذربایجان شــرقی، تهران، خوزستان، 
اصفهان، خراسان رضوی، فارس، البرز، کرمان و 
جزیره کیش و  شهرداران شهرهای نامزد میزبانی 
و هنرور،معاون شرکت تجهیز و نگهداری اماکن 

ورزشی برگزار شد.

جلسه فدراسیون فوتبال با شهردارها و هیات 
فوتبال ۸ شهر برای میزبانی جام ملت ها

رئیس کل دادگستری هرمزگان:

       اقتصاد کیش -   رئیس کل دادگستری هرمزگان با اشاره به بررسی مشکلات دو 
واحد بزرگ خدماتی و تولیدی در ستاد اقتصاد مقاومتی دستگاه قضایی استان از صدور 

دستورات ویژه در این خصوص خبر داد.
علی صالحی روز گذشــته در جلسه ستاد اجرای سیاست های کلی اقتصاد مقاومتی 
دستگاه قضایی هرمزگان، افزود: با توجه به منویات داهیانه مقام معظم رهبری و تأکیدات 
ریاست قوه قضائیه، مهمترین هدف از تشکیل این ستاد ، رونق فعالیت های اقتصادی 

سالم و مشروع با مدنظر قرار دادن ظرفیت های بومی می باشد.
وی همچنین تصریح کرد: با توجه به مشکلات "شرکت خدمات دریایی و بندری 
سی دلف" به ویژه در خصوص دریافت خدمات از اداره کل بنادر و دریانوردی استان 
هرمزگان ، با عنایت به اشتغال تعداد قابل توجهی نیروی متخصص و کارگر در این 
شــرکت و نوع فعالیت های آن در ارائه خدمات کانتینری، مقرر شــد؛ اداره کل بنادر 
و دریانوردی در چارچوب موازین قانونی، مســاعدت لازم را انجام دهد و تا زمان 
مشــخص شــدن وضعیت قرارداد جدید ، ارائه خدمات به این شرکت به هیچ وجه 

قطع نشود.
این مقام قضایی همچنین با اشاره به فعالیت های انجام شده توسط "شرکت معماران 
تجارت آفتاب" به منظور احداث پالایشگاه روغن پایه خودرو در غرب بندرعباس 
افزود: با توجه به اینکه زمین اختصاص یافته برای احداث این پالایشگاه در محدوده 
اراضی منابع طبیعی قرار گرفته است ، مقرر شد، ضمن بازدید از محدوده اجرای این 
پروژه ، با حضور مدیران دســتگاه های متولی ، تصمیمات مقتضی برای حل موانع 

موجود با عنایت به لزوم حفاظت از محیط زیست و منابع طبیعی منطقه اتخاذ گردد.
رئیس کل دادگستری استان هرمزگان بیان کرد: همجواری این پروژه با جنگل های 
دست کاشت منابع طبیعی ایجاب می کند که به گونه ای تصمیم گیری شود که از ایراد 

هرگونه صدمه و آسیب به محیط زیست و منابع طبیعی ممانعت شود.

به دنبال رونق فعالیت های 
اقتصادی سالم و مشروع هستیم

اقتصاد کیش -  معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان گفت: اگر 
بناست در پهنه جغرافیایی سواحل مکران و خلیج فارس توسعه دریامحور شکل گیرد، 

باید به معیشت مردم توجه ویژه شود. 
ســعید ناجی در ســتاد راهبردی و مدیریت اقتصاد مقاومتی اظهار داشت: ۱۱۰ 
هزار نفر در هرمزگان زیر پوشش نهادهای حمایتی هستند در صورتی این اسُتان دارای 

ظرفیت های فراوانی برای بهبود معیشت مردم است.
وی ادامه داد: تحقق این امر مستلزم نگاه قوی ملی به هرمزگان در حوزه اعتباری و 

واگذاری اختیار به مجموعه حاکمیتی در این استان است.
وی اضافه کرد: این استان دارای نقشی ملی و راهبردی است اما در تفویض اختیارها 
و تخصیص بودجه نسبت به آن رویکرد منطقه  ای وجود دارد که نمی توان پذیرفت نقش 

و کارکرد ملی اما اعتبارها منطقه ای باشد.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان عنوان کرد: برای رسیدن به 
توسعه در یک منطقه باید تقویت نیروی انسانی که ابزار اصلی دست تابی به توسعه است 

پشیبانی و حمایت شود.
ناجی خاطر نشان کرد: دستورکار این نشست بررسی چالش های حوزه دریایی 
کشور در راستای تدوین سیاست های کلی برنامه هفتم توسعه در حوزه توسعه دریامحور 
بــه عنوان یکی از موارد مهم مــورد تأکید رهبر معظم انقلاب )مدظله العالی( بوده که 
پشتوانه نظری و درک مشترک از مفاهیم توسعه ای لازمه ارائه راهکار مناسب و تدوین 

سیاست های کلی در این حوزه است.
وی افزود: تکیه به ظرفیت ها و اســتعدادهای درونی کشــور به معنای غفلت از 
ظرفیت های دیگر از جمله تعامل های تجاری و فرهنگی با همسایگان که دارای پیشینه 

تاریخی قوی در این حوزه هستیم نیست.
این نشست با حضور دکتر بیگ محمدلو رییس کمیته توسعه دریامحور دبیرخانه 
مجمع تشخیص مصلحت نظام برگزار شد در راستای تعیین سیاست های کلی توسعه 
دریامحور که از دستورهای مورد تأکید مقام معظم رهبری در دوره اخیر مجمع تشخیص 
مصلحت نظام بوده است، نظرات فعالان بخش دریایی استان احصاء و چالش های حوزه 
دریایی کشور مورد بررسی قرار گرفت که بعد از جمع بندی نظرات فعالان حوزه دریایی 
کشور، سیاست های کلی در مجتمع تشخیص مصلحت نظام تدوین و پس از تایید مقام 

معظم رهبری ابلاغ می شود.

دست یابی به اهداف توسعه ای
 مستلزم توجه به معیشت مردم است

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان :

44424999

پاسخ به سؤالات شما ...
        با سلام من ساکن کیش هستم میخواستم بدانم با توجه به شرایط شیوع بیماری 
کرونا چگونه میتوانم بدون مراجعه به شعبه، خرید خدمت سربازی را انجام بدهم و 

مدت زمان سربازی جز سابقه ام لحاظ گردد؟
با اجرای طرح ۳۰۷۰ در ســازمان تامین اجتماعی، می توانید خرید سربازی خود را به 
صورت کاملا غیرحضوری با مراجعه به سایت خدمات غیرحضوری سازمان تامین 

اجتماعی به آدرس eservices.tamin.ir انجام دهید.
       چه کسانی میتوانند از این خدمت استفاده نمایند؟

کلیه افرادی که خدمت سربازی خود را سپری کرده، حداقل دارای ۲ سال سابقه پرداخت 
حق بیمه نزد سازمان می باشند و در حال حاضر در ردیف بیمه پردازان سازمان تامین 
اجتماعی قرار دارند میتوانند از این خدمت استفاده نمایند. همچنین مدرک لازم جهت 

استفاده از این خدمت، کارت پایان خدمت هوشمند می باشد.
                                    کارشناس بیمه تامین اجتماعی شعبه کیش_الهام قانع

برگزاری مانور ایمنی در برابر زلزله در جزیره کیش 
اقتصاد کیش -  به مناسبت 5 دی مانور ایمنی در برابر 

زلزله در کیش برگزار شد 
به گــزارش اقتصاد کیش مدیربحــران و پدافند 
غیرعامل شــرکت عمران، آب و خدمات کیش در این 
خصوص گفت: این مانور با هدف بررسی میزان آمادگی 
نهادهای ایمنی، امدادی و امنیتی به صورت چند جانبه و 
ترکیبی به همت شرکت عمران، آبّ وخدمات کیش و با 
مشارکت سازمان منطقه آزاد، هلال احمر، بیمارستان و 

نیروی انتظامی در یکی برج های کیش برگزار شد.
مسعود احمدی افزود: با زنگ اعلام وقوع زلزله ای 
به قدرت 6/8 دهم ریشــتر مراکز آتش نشانی و امدادی 
به محل برج مســکونی فراخوانده شدند تا عملکرد و 
هماهنگی نهادهای دست اندرکار مورد بررسی قرار گیرد.

وی اظهار داشت: امداد و نجات در ارتفاع و رسیدگی 
به مصدوم در طبقه پنجم ساختمان که با انتقال وی از طریق 
نردبان مرتفع آتش نشانی به سطح زمین و سپس بیمارستان 
انجام شــد یکی از بخش های این مانور بود و همزمان 
در بخش دیگری از مانور تیم ارزیاب هلال احمر جهت 
رسیدگی به وضعیت  ۳ خانوار که به صورت فرضی در 
زلزله آسیب دیده بودند با همکاری اورژانس برای مداوا 
و انتقال مصدومین به چادرهای هلال احمر و جابجایی 
افراد ســالم به محل اسکان موقت در کمپ مصلی  وارد 

عمل شدند .

احمدی افــزود: دراین مانــور برقراری عملیات 
حفاظت و امنیت جان ومال مصدومان با عملکرد خوب 
نیروی انتظامی مورد بررسی قرار گرفت و به همت سبز 
پوشان نیروی انتظامی ضمن محدود سازی ترددهای غیر 
ضروری ، شرایط برای فعالیت نیروهای امدادی و درمانی 

و امنیت جانی ومالی برای خانواده ها مهیا شد.
مدیربحران وپدافند غیر عامل شرکت عمران، آب 
وخدمات کیش درپایان ضمن تقدیر از همکاری خوب 
نیروهای نهادهای امدادی، درمانی وامنیتی، ازادامه برگزاری 

این مانورها به صورت مســتمر با هدف آماده ســازی 
ارگانهایی که در بحران ها مسئولیت خدمات دهی به مردم 

را برعهده دارند خبرداد.
گفتنی اســت در پایان این مانور به همت مدیریت 
بحران و پدافند غیر عامل شرکت عمران، آب و خدمات 
کیش بــا ارائه فرم های نظرســنجی، دیدگاه حاضران 
وشــرکت کنندگان در خصوص نظرات و نقاط ضعف 
احتمالی در مانور ثبت شــد تا در جلسات تحلیلی برای 

برنامه ریزیها آتی مورد بررسی و ارزیابی قرار گیرد.

اقتصاد کیش -  رئیس بیمارســتان کیش 
از کاهــش 5۰ درصدی هزینه تســت PCR در 

بیمارستان جزیره خبر داد.
دکتــر مصطفی نادعلی نــژاد در گفتگوي 
اختصاصي با خبرگزاري صداوسیما گفت: هزینه 
تست کرونا هم اکنون در جزیره به ۳۰۱ هزار تومان 
رسیده و هم اکنون این تغییر نرخ اعمال شده است.

رئیس بیمارستان جزیره کیش اشاره ای هم 
به وضع شیوع بیماری کرونا در کیش کرد و افزود: 
خوشبختانه هیچ بیمار کرونایی در بیمارستان وجود 

ندارد و روند ابتلا هم کاهشی شده است.
وی تاکید کرد: عادی انگاری از سوی مردم بزرگترین خطر برای افزایش دوباره آمار بیماران 

کرونایی در جزیره کیش است.
رئیس بیمارستان کیش هم چنین  گفت: هم اکنون بیمار مبتلا به کرونا در این بیمارستان 

بستری نیست، اما عادی انگاری مردم در مواجه با ویروس کرونا خطرناک است.
دکتر مصطفي نادعلي نژاد به وضع شیوع بیماری کرونا در کیش اشاره کرد و افزود: 
خوشبختانه هیچ بیمار کرونایی در بیمارستان وجود ندارد و روند ابتلا هم کاهشی شده 

است.
وی تاکید کرد: عادی انگاری از سوی مردم بزرگترین خطر برای افزایش دوباره آمار 

بیماران کرونایی در جزیره کیش است.

کاهش ۵۰ درصدی هزینه تست 
کرونا در کیش

رئیس بیمارستان کیش اعلام کرد:

استاندار هرمزگان :

اقتصاد کیش -   استاندار هرمزگان با بیان اینکه تمامی شهرستان ها در وضعیت 
زرد ابتلاء به کرونا قرار گرفته اند، گفت: روند ابتلاء و تعداد فوتی های ناشی کرونا در 

استان هرمزگان کاهش یافته است.  
فریدون همتی با اشاره به آخرین روند مقابله با کرونا در استان هرمزگان بیان داشت: 
تمامی شهرستان های استان هرمزگان در وضعیت زرد ابتلاء به کرونا قرار گرفته اند که از 
همکاری مردم، کادر درمان و سایر نیروهای اجرایی برای نیل به این مهم، سپاسگزاریم. 
 وی با بیان اینکه برای کنترل روند شــیوع کرونا در اســتان هرمزگان همچنان 
برگزاری هرگونه همایش، سمینار و گردهمایی حضوری ممنوع است، افزود: روند 

ابتلاء و تعداد فوتی های ناشی کرونا در استان هرمزگان کاهش یافته است. 
استاندار هرمزگان با بیان اینکه فعالیت مشاغل گروه ۱، ۲ و ۳  در شهرستان های 
هرمزگان مجاز است، عنوان کرد: فعالیت مشاغل گروه چهار همچنان دارای محدودیت 
و ممنوع است. کارکنان ادارات ارائه دهنده خدمات ضروری و مدیریت شهری با ۱۰۰ 
درصد ظرفیت در محل کار حاضر شده و در سایر ادارات، ارائه خدمات با حضور دو، 

سوم کارکنان انجام خواهد می گیرد.

تمامی شهرستان های استان هرمزگان 
در وضعیت زرد قرار گرفته اند 

اقتصاد کیش -   ســاکنان کیش با ارائه کارت کیشوندی در پروازهای شرکت 
هواپیمایی کیش از سهمیه بلیط با نرخ مصوب برخوردار می شوند.

به گزارش اقتصاد  کیش، غلامحســین مظفری مدیر عامل سازمان منطقه آزاد 
کیش  با تاکید بر ضرورت حمایت از فعالیت سرمایه گذاران، صاحبان کسب و کار و 
ساکنان جزیره کیش و تسهیل تردد آنان به سرزمین اصلی از اختصاص سهمیه بلیط 
در پروازهای شرکت هواپیمایی کیش و عرضه بلیط با نرخ مصوب به دارندگان کارت 

کیشوندی خبر داد.
مدیر عامل سازمان منطقه آزاد کیش با بیان اینکه شرکت هواپیمایی کیش با هدف 
توسعه حمل و نقل هوایی و ارائه خدمات به ساکنان و فعالان اقتصادی این منطقه و 
رونق اقتصادی این جزیره تاسیس شده و با همین هدف فعالیت می کند اظهار داشت 
: سهولت تهیه بلیط با نرخ مصوب بخشی از دغدغه های صاحبان صنوف و ساکنان 
جزیره کیش را برطرف می کند و به همین دلیل شرکت هواپیمایی کیش که در ماه های 
اخیر و شرایط شیوع کرونا با رعایت کامل ضوابط بهداشتی برای سفری ایمن در خدمت 
ســاکنان و گردشگران بوده، از سیزدهم دی برای افراد با ارائه کارت کیشوندی معتبر 
امکان استفاده از بلیط با نرخ مصوب را در مسیرهای مختلف پروازی فراهم کرده است .

بنا بر این گزارش ساکنان جزیره کیش از روز شنبه سیزدهم دی می توانند با مراجعه 
به دفاتر فروش بلیط شرکت هواپیمایی کیش در جزیره کیش و یا  دفاتر اصلی فروش 
بلیط این شرکت در تهران و ارائه کارت کیشوندی معتبر بلیط پروازهای کیش ایر را با 

نرخ مصوب تهیه کنند. 

تخصیص سهمیه بلیط کیش ایر
 با نرخ مصوب برای ساکنان کیش

اقتصاد کیش -   حضور میکامال در نمایشــگاه ایران ریتیل شــو ۲۰۲۰ با استقبال 
کارشناسان، فعالان اقتصادی و بازدیدکنندگان از نمایشگاه روبرو شد.

بــه گــزارش اقتصاد کیش  به نقل از روابط عمومی میکا مال ، مرکز خرید و تفریح 
میکامال در فضایی بالغ بر ۱۰۴ متر مربع در این نمایشگاه حضور یافت و اقدام به معرفی 

امکانات و قابلیت های این مجموعه و ارائه گزارش از نحوه  پیشرفت پروژه پرداخت.
حضور نمایندگان برندهای ایرانی و جهانی معتبر در غرفه میکامال و پاسخگویی 

به پرسشهای بازدیدکنندگان از دیگر وجوه تمایز غرفه میکامال در این نمایشگاه بود.
میکامال همچنین با حضور در دو کارگاه جانبی این نمایشگاه با عناوین “مدیریت 
مراکز خرید ایران” و “نقش تبلیغات و ارتباطات در مراکز خرید و خرده فروشی” به معرفی 

فعالیت های خود در این بخش ها پرداخت.
این نمایشگاه از  پنجم تا  هشتم دی ماه  جاری در محل دائمی نمایشگاه بین المللی 

تهران برگزار شد 

حضور پررنگ میکامال
 در ایران ریتیل شو 2۰2۰

    مهندس طیبی : تلاش ما تقویت امکانات و زیرساخت های ورزشی جزیره است.


